
Geachte commissieleden, 

 

Mijn naam is Karin Sommer, directeur van CBS Korenmaat 

Namens de scholen in Scherpenzeel, wil ik van de gelegenheid gebruik maken een korte 

inbreng te laten horen. 

Vanavond wordt u geïnformeerd over de ontwikkelingen rondom jeugdhulp, lokaal, 

regionaal en landelijk. 

Graag wil ik u meenemen naar wat de scholen merken van de ontwikkelingen die lokaal al 

zijn ontwikkeld en wat de vragen voor de toekomst vanuit het onderwijs aan u zijn. 

De samenwerking tussen de scholen, de voorschool, kinderopvang en peuterspeelzaal en 

het jeugdteam wordt steeds warmer, daarmee bedoel ik eigenlijk: we kunnen elkaar steeds 

beter vinden. Na recent onderzoek van de inspectie blijkt dat dit ook noodzakelijk is. Er is 

een duidelijke opdracht kinderen te monitoren van peuterschool naar basisschool zodat de 

VVE leerling met het liefst geen achterstand maar in ieder geval een zo klein mogelijke 

achterstand de overstap kan maken naar de basisschool. 

 En dat is voor alle kanten positief. Als onderwijs weten al op voorhand wat er aan de hand 

is in het gezin, met het kind en welke hulp er al geboden wordt vanuit het 

samenwerkingsverband of de gemeentelijke jeugdteams.  

Voor ons is het van belang om aan de preventieve kant de korte lijntjes te houden, want 

juist dan is er aan de voorkant al veel leed te voorkomen of zijn gezinnen en kinderen al 

sneller in beeld. De vraag ligt voor of een onderzoek bekend is of juist die versterking al een 

besparing is voor de maatschappij en misschien juist belangrijker, voorkomt dat kinderen of 

dat hele gezinnen afzakken naar een ander meer intensiever hulptraject. 

Voor de komende periode is het voor de school van groot belang de kwaliteit van de 

jeugdhulp te versterken en daarin samen de passende oplossingen te realiseren, ieder 

vanuit zijn eigen professionaliteit.   

Kunnen we samen, vanuit die eigen professionaliteit, op gelijkgestemd niveau, nadenken 

hoe en waarmee we de gezinnen kunnen versterken en kunnen we daardoor de kinderen 

met elkaar opvangen en begeleiden. Geef jeugdhulp consulenten een rol in de school. Een 

zichtbaar mens in de school, waarin we samen consulent, leerkracht, intern begeleider en 

het samenwerkingsverband een kind kennen en begeleiden. En dat betekent ook: het liefst 

de dag nadat de vraag is binnengekomen een eerste overleg plannen. Waak voor 

stroperigheid. 

In Rotterdam Delfshaven is een aantal jaar geleden een prachtig project gestart wat juist die 

samenhang heeft. De zorg of ondersteuning en onderwijs samen kunnen in een pril stadium 

al overleggen en vaak is een groter en dus duurder traject niet altijd meer nodig. Kijken naar 

kostenbesparing is ook kijken naar de lange termijn, wordt dat wat nu bespaard wordt, niet 

later in grotere budgetten uitgegeven. 



Versterk bestaande overlegstructuren. Versterk een ondersteuningsteam, waarin voor- en 

vroegschools overleg ingezet wordt wanneer nodig, zonder een al te grote agenda en 

voorwaarden. Gebruik structuren die bekend zijn en ons helpen en dus uiteindelijk ten 

goede komen aan de gezinnen, dus de kinderen, dus onze toekomst. 

 Laten we als doel houden dat de gemeente Scherpenzeel kansengelijkheid hoog in het 

vaandel heeft staan en samen met onderwijs en zorg kansen creëert voor alle inwoners. 

 

Dank u wel voor de aandacht 

 


